
Werkbezoek Slingeland Ziekenhuis 
In januari zijn bestuursleden Inge Lim en Floortje Winkel op bezoek geweest in het Slingeland 
Ziekenhuis in Doetichem. We werden uitgenodigd door trouw NVZF lid Marian Elshof. Over 
ongeveer een jaar gaat zij met welverdiend pensioen. Van de afdeling fysiotherapie was Marian 
als enige lid van de NVZF. Om deze reden leek het haar belangrijk dat haar collega’s 
kennismaken met de NVZF. 

 

Tijdens een werkoverleg hebben Inge en Floortje mogen vertellen waar de NVZF in 2025 zich mee 
bezig houdt. De collega’s vertelden over hoe zij zich bezig houden met valpreventie. Sinds januari 
zijn zij een pilot gestart op twee verpleegafdelingen samen met de verpleging ‘’Met ons allen 
tegen vallen’’. Wat nadien op tafel kwam zijn belangrijke onderwerpen zoals hartrevalidatie en 
beweegziekenhuis: met name was er erg veel nieuwsgierigheid hoe andere ziekenhuizen dit 
oppakken. Ten slotte kwam het lidmaatschap van de NVZF ter sprake. Het voelt krom om apart 
voor het KNGF te betalen voordat je lid kan worden van de NVZF. Hierop werd uitgelegd dat de 
NVZF het KNGF nodig heeft om te blijven bestaan en dat dit daarom niet los van elkaar kan. 
Wenselijk voor de collega’s is een instellingslidmaatschap, zodat een hele afdeling fysiotherapie 
van een ziekenhuis lid kan worden van de NVZF in plaats van per individu lid zijn. Na aanleiding 
van dit bezoek heeft de NVZF er hoogstwaarschijnlijk twee of drie nieuwe leden bijgekregen, 
waar we erg blij mee zijn! 

 


